



澳大利亚城市发展学会卓越奖 - 住宅类
Urban Development Institute of Australia Awards for Excellence - Residential Subdivision

澳大利亚城市发展学会昆士兰州卓越奖 - 住宅类
Urban Development Institute of Australia (QLD) Awards for Excellence - Residential Subdivision

澳大利亚城市发展学会昆士兰州卓越规划奖 - 卓越咨询顾问
Urban Development Institute of Australia (QLD) Awards for Excellence - Consultants Excellence

澳大利亚城市发展学会昆士兰州卓越奖 - 小型住宅类
Urban Development Institute of Australia (QLD) Awards for Excellence - Small Residential Subdivision

太平洋港

Pacific Harbour

澳大利亚 昆士兰州 阳光海岸
Sunshine Coast, QLD, Australia

QM Properties

普利斯设计集团被委任为太平洋港湾杜克斯溪和高尔夫乡村俱乐部开发、总体规划、城市设计和景观建筑服务的首席顾问，为项目设定一个新的方向。

项目为占地广的多个不相连场地，在开发时需考虑到湿地、涉禽鸟栖息地、高活性土壤、不稳定海成粘土、红树林和严重的水质和水处理问题，以及国家海洋公园旁的运河和高尔夫球场开发时固有的问题。普利斯设计集团为客户制定了设计蓝图，对太平洋港“重新规划”，开辟了新的水道。

Place Design Group were appointed as the principal consultant in the design of the Pacific Harbour's Dux Creek and Golf & Country Club developments, Master Planning, Urban Design and Landscape Architectural services, with the aim to set a new direction for the project.

Challenged by the prospect of developing a group of largely unrelated development sites constrained by wetlands, wader bird habitats, highly reactive soils, unstable marine clay, mangroves, significant water quality and management issues, together with the inherent problems associated with canal and golf course development adjacent National and Marine Parks, Place Design Group went about developing a blue print for client to 're-master' Pacific Harbour and plot a new course for the project.





PEOPLE FOCUSED **FUTURE DRIVEN**. 聚焦人本 预见未来。

上海 Shanghai +86 21 3252 1155
 深圳 Shenzhen +86 755 8257 7816
 成都 Chengdu +86 28 8521 8510

布里斯班 Brisbane +61 7 3852 3922
 黄金海岸 Gold Coast +61 7 5591 1229
 悉尼 Sydney +61 2 9290 3300
 阳光海岸 Sunshine Coast +61 7 5499 6188
 汤斯维尔 Townsville +61 7 4725 7843



**place
 design
 group.**